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Rotterdam, 17 juli 2021 

 

Beste Tuinleden,  

Ondertussen zijn we alweer op de helft van het seizoen en wordt het hoog tijd dat wij 

de leden op de hoogte brengen van alles wat er speelt in de vereniging. Er gebeurd 

heel wat zoals jullie vast al hebben gezien of gehoord. 

 

Bestuur/ ALV 

Zoals jullie wellicht al hebben vernomen via de memo in de mededelingenborden 

zijn de voorzitter en 2e secretaris afgetreden. Hierdoor zijn wij genoodzaakt om op 

zeer korte termijn een ALV uit te schrijven. Inmiddels hebben verschillende 

kandidaten zich aangemeld voor een bestuursfunctie en zij zetten zich nu al in voor 

het draaiende houden van de vereniging. Daniëlle Koster heeft aangegeven zich 

beschikbaar te willen stellen voor de functie voorzitter, Paul Struijs heeft aangegeven 

het secretariaat te willen ondersteunen en Ada Pijl heeft aangegeven André Kok te 

willen ondersteunen. Er zijn momenteel gesprekken gaande met deze partijen. In de 

memoborden hebben wij gevraagd of er leden zijn die een bestuursfunctie 

ambiëren daar hebben zij op gereageerd. Mocht u zich nog kandidaat willen stellen 

voor een bestuursfunctie meldt u zich dan aan met motivatie via 

tv16hoven@gmail.com.    

Metaal hok  

Helaas is Aad mosterd in het brandwonden centrum opgenomen. Daarom hebben 

wij dan ook besloten om tot nader order het metaal hok gesloten te houden.  

Mocht u Aad willen verblijden en opfleuren met een kaartje of briefje dan kunt u 

deze versturen naar het volgende adres: 

Maasstad 

Maasstadweg 21  

3079 DZ Rotterdam  

Kamer 14  

 

Wij wensen hem uiteraard beterschap! 

 

Werkgroep  

Ronald Pijl is samen met Paul Struijs en Daniëlle Koster aan de slag gegaan om de 

het onderhoud weer op te pakken. Zo zijn zij met enthousiaste leden begonnen aan 

het vervangen van de palen in een stuk van de rozentuin. De nieuwe palen hebben 

nog een lik verf nodig en de oude moeten nog verwijderd worden, daar wordt nog 

aan gewerkt.  

Ook het ooievaarsnest is een heel stuk opgeknapt door het harde werken van een 

aantal heel gemotiveerde leden! Zelfs twee familieleden van Paul Struijs hebben hier 

hard aan meegewerkt, onze dank!  
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Wij zijn op dit moment met de SVIN in overleg wat we met dit stuk mogen en kunnen 

doen. Wij houden u hierover op de hoogte bij ontwikkelingen. Mocht u al ideeën 

hebben mail deze dan alstublieft!  

Zij zijn ook begonnen met de opstart van de tuinkeuringen, hier hebben zij voor 

gekozen omdat zij zich met de werkploeg hard maken voor een verzorgd complex 

daar horen ook de verzorgde tuinen bij. Dit willen zij echter niet blijven doen mocht u 

de tuinkeuringen willen uitvoeren, meldt u zich dan aan via 

tvzestienhoven@gmail.com 

 

Opening clubgebouw  

Gelukkig heeft het clubgebouw onlangs zijn deuren weer kunnen openen, wij hopen 

uiteraard dat dit zo blijft, en niet dat we weer allerlei extra beperkingen opgelegd 

krijgen! Wij danken de barcommissie voor hun inzet en flexibiliteit! 

De openingstijden van het clubgebouw hangen in de memoborden, houd deze en 

of facebook goed in de gaten voor de actuele tijden.  

 

Werkuren 

Omdat de werkuren toch een andere vorm aan gaan nemen dit jaar heeft het 

bestuur in overleg met de werkgroep besloten om dit jaar eigen “tuintjes”  te gaan 

verdelen. Dit geldt voor het hele tuinseizoen en dus niet voor maar 16 uren. Nee 

wellicht bent u het ene jaar hier 12 uren zoet mee en het andere jaar 20. Wees hier 

flexibel in want het is immers fijn dat de werkbeurten geen vaste zaterdag ochtend 

meer in beslag nemen omdat er ook leden zijn anno 2021 die de zaterdagen  heel 

moeilijk kunnen inplannen. Nu heeft u de mogelijkheid om zelf te bepalen wanneer 

het voor u goed uitkomt. Er worden stukjes algemeen groen verdeeld en daarbij 

krijgt u een overzicht wanneer er wordt gecontroleerd op het bijhouden van uw 

“stukje”.  

Uiteraard hoeft u geen werkuren in deze vorm te maken wanneer u andere 

werkzaamheden uitvoert voor het maken van uw werkuren.  

Zij zijn bijvoorbeeld nog op zoek naar leden voor het schoonmaken van de kantine 

op zaterdag ochtend.  

Groenafval container 

 

     Omdat wij een tuindersvereniging zijn vinden wij het toch belangrijk dat alle leden 

hun groenafval via de vereniging kunnen laten afvoeren. Daarom is er op 12 juli een 

groenafval container geplaatst in het vuil hok. 

Hier kunt  u elke zaterdag tussen 10:00 – 12:00 uur uw groenafval inleveren.  

Wij vragen u om met het volgende rekening te houden:  

- Geen boomstammen 

- Geen aarde  
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- Lever het groenafval aan in de kruiwagen of los op een kar 

- Heeft u grovere takken laat deze dan hakselen en lever ze daarna in 

 

Mocht u groot onderhoud aan uw tuin hebben en heeft u daarvan veel groenafval? 

Benader dan Ronald Pijl of Paul Struijs, dan kijken zij samen met u of er een 

mogelijkheid zal zijn om uw afval eerder af te kunnen voeren dan op zaterdag. 

 

Website  

Carola Zee is samen met Reyo Stallenberg hard bezig geweest aan het bouwen van 

een nieuwe website. Wij hebben al een sneakpreview gehad en zijn meer dan 

enthousiast! U ontvangt binnenkort van hen meer informatie.  

 

Toekomstige wijzigingen 

De gemeente is in overleg met de SVIN over de regelgeving welke de standaard zal 

worden in de toekomst. U kunt hierbij denken aan de hoogte van de heg, die mag 

straks niet hoger zijn dan 1.20mtr. De tuinen moeten inzichtelijk worden. Dus alleen de 

toegestane schuttingen. Ook zal de begroeiing achter de heg niet meer helemaal 

dicht mogen zijn. Het park moet weer worden waar het mede voor bedoeld was, 

wandelpark. De parken dienen meer maatschappelijk betrokken te zijn. Hierbij 

denken wij aan een biljartclub, leuke cursussen denk aan pottenbakken bv. 

Rondleidingen met uitleg over de kruidentuin. Het beschikbaar stellen van het 

verenigingsgebouw. Leuke ideeën zijn welkom. Willen wij in de toekomst nog kunnen 

blijven tuinieren dan zullen wij met z’n allen een omslag moeten maken. Dan 

hebben wij nog bestaansrecht. 

 

Tot slot  

Helaas staan er nog steeds scooters/fietsen op de paden wat niet is toegestaan. Wij 

verzoeken iedereen om hier rekening mee te houden. Iedere vorm van overlast 

moeten we zien te vermijden. Probeer daarom a.u.b. om de hond(en) niet constant 

te laten blaffen en ruim zeker de ontlasting op, een zakje meenemen is een kleine 

moeite. Ook het hard spelen van muziek is een ergernis voor velen. U zult denken 

wat is dit allemaal maar de regels zijn de laatste jaren behoorlijk in de vergetelheid 

geraakt. Het is eigenlijk teveel om hier te benoemen. 

 

Mocht u naar aanleiding van deze brief nog vragen en of opmerkingen hebben dan 

vernemen wij dat uiteraard graag!  

Tot snel bij de ALV!  

Groet, 

Het Bestuur  
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